
 
 
 

 
 

Hele bestyrelsen var samlet, afbud fra sup Tommy og Lars. 
 

Ref. fra bestyrelsesmøde d.08.nov.2022 

 

Vi startede ud med Gløgg og æbleskiver, Claus stod for. 

Steen: Ingen deltager fra os til HM Dronningens 50 års jubilæum med 

fane. 
 

2 dødsfald siden sidste bst møde, begge havde været udsendt til Gaza. 

Poul 89 år og Henry 85 år. Ære være deres minde. 
 

Spørgeskema fra Danmark’s Veteraner er blevet sendt ud igen, da der 
ikke var mange der udfyldte det første gang. 
 

Vapper: Aktivitets kalenderen blev delt ud, Vapper takket for de 

“mange” input 🙂 

 

Klaus: Veterancafe har været i lokalavisen. Og vi er glade for at 

muligheden er der, med en Veterancafe i Jægerspris. 

Mogens: Økonomien er fin og i balance. 

 
Mogens var med på kastellet til FN dagen, og stod med NATO flaget. 

Tak til Mogens. 
Fanebærer er ved at være et problem, mangler frivillige. 
 

Økonomien er fin ca. 40.000 stående på kontoen. 
 

Generalforsamlingen 28. Jan. 2023 blev gennemgået. 

Menu kunne være forloren skildpadde. 
 

 
AKOS blev gennemgået. 

 

 
Repræsentantskabsmødet i april, her kan Vapper og Klaus deltager, 

hvis de bliver valgt på generalforsamlingen. 
 

mødet blev hold i god ro og hyggelig orden 

 

BH Henning  
 

 


